
Nobene članice v SRS
Ena redkih Slovenk, kl Je 8 srcem in dušo vdana
športni ritmični gimnastlkl In ena redkih, kl ae s to
športno panogo nl ukvarjala le Ijubiteljsko, ampakje
bila tudi tekmovalka, Je Branka Krivokaplč. Na študlju
na visokl šoll za telesno kulturo v Ljubljanl pa je
speciattzirata prav to tna/o priznano In vsa/ prl nas
premalo cenjeno športno panogo.

Ceprav je bilo med razgovo-
rom z njo Čutiti grenkobo za-
radi nerazumevanja odgovor-
nih za to izrazito žensko šport-
no panogo, z besedami tega ni
izrazila, kot bi se bala, da bi
povedala preveč. Iz njenega
pripovedovanja je bilo bolj
čutiti ljubezen do športne pa-
noge, mnogo idealizma in
močno voljo, da se amatersko
kot trenerka ukvarja s skupi-
no deklet, ki sta jih skupaj s
profesorico Jelico Vazzaz
navdušili za športno ritmično
gimnastiko.

Menim, da bi bilo prav, če
zapišemo Brankina razmišlja-
nja in želje, ki so povezane z
nastopom ljubljanske vrste
na balkanskem prvenstvu v
gimnastiki v Ljubljani.

»S športno ritmično gi-
mnastiko se ukvarjam že se-
demnajst let, najprej kot tek-
movalka, zadojih osem let pa
kot trenerka. Pogoji za vad-
bo v telovadnlcl Narodaega

doma so izredno težki, saj te-
lovadnica ni primerna, še
večje pa so z nabavo rekvizi-
tov, ki jih moramo kupovati
v ZRN. Moram povedati, da
si dekleta z lastnimi sredstvi
kupujejo rekvizite in drese,
same si bodo tudi plačale
skupni trening tu v taboru
Narodnega doma v Preman-
turi pri Pulju. Presenečena
sem, da je tako malo razume-
vanja za to športno panogo,
med telesnokulturnimi de-
lavci je premalo posluha, če-
prav je res,da je ta športna
panoga mlada in zato tudi
premalo reklamirana. O njej
se le redkokdaj kdo razpiše.
Kljub temu upam, da bo iz
leta v leto bolje.«

»Čeprav delate s skupino
amatersko, kar pomeni, da za
svoje delo ne dobivate nobe-
nega plačila, z izredno skrbjo
pripravljate dekleta za nastop
na balkanskem prvenstvu v

gimnastiki, ki bo v Ljubljani.
Ste tudi pri tem delu naleteli
na kakšne težave?«

»Točno niti ne vemo, če bo-
mo na balkanskem prven-
stvu lahko nastopile kot
vrsta Ljubljane, čeprav
izven konkurence. Menim,
da bi nam to možnost morali
dati že zaradi tega, ker smo
prireditelji. Mimo tega pa
sem skoraj prepričana, da
bosta vsaj dve, če ne celo tri
dekleta na izbirnih tekmah
določeni za državno repre-
zentanco. Kljub temu bi žele-
la, da bi vrsta nastopila in
menim, da bi nas v tem mo-
rala podpreti telesnokultur-
na skupnost Ljubljane.«

Z uvajanjem novosti so ve-
dno težave, vendar le redkok-
daj take, ki se ne bi mogle
premostiti. Pri športni ritmič-
ni gimnastiki to vsekakor ne
bi smel biti primer, saj pano-
ga ne zahteva velikih sred-
stev, je pa dovolj atraktivna in
privlačna in bi že zato morala
dobiti mesto med ostalimi
špioctnimi njuiagamL _/če.__ae_
drugace, vsaj Kot dodatna ve-
ja športne gimnastike.
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